

《《怪奇物语》米莉博比布朗秘密结婚，才20岁！》

米莉·博比·布朗与杰克·邦焦维这对金童玉女终于喜结连理啦！

两人自恋情曝光以来，就备受网友关注。米莉凭借《怪奇物语》中的“小11”一角红遍全球，而杰克则是摇滚巨星Jon Bon Jovi的帅气儿子。这对CP简直就是娱乐圈的颜值担当！

如今，两人终于修成正果，步入婚姻殿堂，真是让人羡慕不已。



Millie Bobby Brown has secretly married fiancé Jake Bongiovi, a year after their engagement, it has been claimed.

据称，米莉·博比·布朗在订婚一年后秘密嫁给了未婚夫杰克·邦焦维。

The Stranger Things actress, 20, sent fans into a spin when she confirmed her engagement to the 22-year-old – son of Jon Bon Jovi – last April.

这位20岁的《怪奇物语》女演员去年四月确认与22岁的乔恩·邦·乔维的儿子订婚时，让粉丝们为之疯狂。

She previously teased her hopes of staging an intimate ceremony with her husband-to-be and they seem to have done just that.

她之前曾暗示希望与未婚夫举办一场亲密的婚礼，而他们似乎真的这么做了。

According to reports, the lovebirds tied the knot in a very low-key celebration last weekend, surrounded by their closest family members.

据报道，这对恋人上周末在低调的庆祝活动中喜结连理，周围都是他们最亲密的家人。

Millie's parents were said to have been present, as well as the Bon Jovi frontman, but they have plans to host a bigger party at a later date.

据说米莉的父母和邦·乔维乐队的主唱都出席了婚礼，但他们计划在日后举办一场更大的聚会。

'Millie and Jake quietly said their vows in America last weekend,' an insider told the Sun.

“米莉和杰克上周末在美国悄悄地说出了他们的誓言，”一位内部人士告诉《太阳报》。

'They are planning a bigger ceremony in the US later this year but now they have legally married and done all the paperwork.

“他们计划在今年早些时候在美国举办一场更盛大的婚礼，但现在他们已经合法结婚并完成了所有手续。

'It was a very low-key, romantic affair with their closest family with them as they said their vows.'

“这是一场非常低调、浪漫的婚礼，只有他们最亲密的家人陪伴他们说出誓言。”

Neither have spoken publicly about the reports, or shared any glimpses of their big day on social media.

两人都未就相关报道公开发表言论，也未在社交媒体上分享他们婚礼当天的任何瞬间。

Millie and Jake were first linked in 2021 and made their official red carpet debut at the Baftas the following year.

米莉和杰克在2021年首次被联系在一起，并在次年的英国电影学院奖上首次正式亮相红毯。

They took things to the next level last April, confirming that they were planning to spend the rest of their lives together.

去年四月，他们将关系提升到了新的高度，宣布他们计划共度余生。

While many rushed to congratulate the couple, some questioned whether they were too young for such a huge step, leading Jake ' s dad to step in and defend their decision.

虽然很多人纷纷向这对情侣表示祝贺，但也有人质疑他们是否太年轻，不适合迈出如此重要的一步，这让杰克的父亲不得不站出来为他们辩护。

Speaking to Andy Cohen on his SiriusXM radio show after the engagement announcement, he insisted: ‘ I don ’ t know if age matters. If you find the right partner and you grow together… my advice really is growing together.

在订婚消息宣布后，他在SiriusXM电台节目中对安迪·科恩说：“我不知道年龄是否重要。如果你找到了合适的伴侣，并且你们共同成长……我的建议真的是一起成长。”

‘ I think all of my kids have found the people they think they can grow together with and we like them all.

“我认为我的孩子们都找到了他们认为可以与之共同成长的人，我们都喜欢他们。”

‘ Millie ’ s wonderful. Her whole family are great. Jake is very, very happy. ’

“我认为我的孩子们都找到了他们认为可以与之共同成长的人，我们都喜欢他们。”

Millie later let WWD in on her wedding planning, suggesting that she and Jake would be keeping things very under the radar when it came to their big day.

米莉后来向《女装日报》透露了她的婚礼计划，暗示她和杰克会在婚礼当天保持低调。